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8 januari 2020 
Agendapunt Advies van de commissie

1. Vaststellen agenda De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
2. Mededelingen van de voorzitter
3. Toezeggingen college, 

prioriteiten- en 
verplichtingenagenda

De PvdA heeft een aantal vragen over de toezeggingenoverzichten, 
met name waar het gaat om toezeggingen waarbij de deadline is 
verstreken of waarbij geen deadline staat. Ook merkt de PvdA op 
dat er langdurende toezeggingen zijn, bijvoorbeeld dat een 
onderwerp in het beleid zal worden verwerkt. De suggestie wordt 
gedaan om dat soort toezeggingen in een aparte rubriek op te 
nemen in de overzichten. 

De laatste suggestie vindt wethouder Voorink een goede. Verder 
deelt hij m.b.t. PFAS mee dat de provincie inmiddels een norm 
heeft vastgesteld.

4. Vaststellen verslagen:
- commissie D&B d.d. 

november 2019;
- commissie RO&W d.d. 27 

en 28 november 2019;
- commissie Z&S d.d. 27 

november 2019.

De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld.

Commissie RO&W
5. Mededelingen van en vragen aan 

wethouders Voorink en 
Scheepers

Wethouder Voorink wijst op de BVS van 15 januari over 
Hilversum sleutelproject en meldt dat op 29 februari een dag wordt 
georganiseerd over datzelfde onderwerp.

Wethouder Voorink beantwoordt de vragen van HB over de 
Philipslocatie en van GrL over de OFGV. 

Voor de beantwoording van de vragen, wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het 
audioverslag op de website bij de vergadering geplaatst.

De vragen van D66 over de 7 straatjes worden schriftelijk 
beantwoord.

6. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

7. Mededelingen van en vragen aan 
wethouder Kastje

8. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

9. Aanvullen Hilversums 
Restauratiefonds (HRF)

Advisering: De woordvoerders van de aanwezige fracties 
adviseren de raad positief en geven aan dat het onderwerp zonder 
debat in de raad kan worden geagendeerd. De SP heeft aangegeven 
een voorbehoud te maken.

Commissie D&B
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10. Mededelingen van en vragen aan 
wethouder Kastje

Wethouder Kastje beantwoordt de vragen van GrL over de GFT-
inzameling bij hoogbouw en van HB over de overeenkomst met het 
GNR.

Voor de beantwoording van de vragen, wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het 
audioverslag op de website bij de vergadering geplaatst.

11. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

Desgevraagd door GrL doet wethouder Kastje een mededeling over 
blauwe diesel en de Ja-Ja sticker.

12. Mededelingen van en vragen aan 
wethouder Wolthers

Wethouder Wolthers beantwoordt de vragen van GrL over het 
winkelgebied Gijsbrecht van Amstel en over de snorfietsen op de 
rijbaan. De wethouder komt erop terug of en hoe (als pilot?) 
snorfietsen in Hilversum van het fietspad kunnen worden geweerd 
en zal dit bij de mobiliteitsvisie betrekken (T20/01).

Voor de beantwoording van de vragen, wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het 
audioverslag op de website bij de vergadering geplaatst.

13. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

14. Initiatiefvoorstel Leefbaar 
Hilversum ‘Eerlijk en duurzaam 
parkeerbeleid’

De voorzitter licht toe dat dit initiatiefvoorstel nu in de commissie 
is geagendeerd als eerste bespreking. De fractie van Leefbaar 
Hilversum zal het voorstel toelichten en de andere fracties kunnen 
daarover vragen stellen. Daarna wordt het voorstel aan het college 
gestuurd met het verzoek daarover te adviseren. Vervolgens komt 
het terug in de commissie (ter advisering aan de raad) en 
uiteindelijk komt het voorstel ter besluitvorming in de raad. 

Na een korte toelichting door LH, vindt discussie plaats met de 
overige fracties. Het onderwerp is in deze eerste behandeling 
voldoende besproken.

Commissie Z&S
15. Mededelingen van en vragen aan 

wethouder Kastje, Voorink, 
Jeager, Scheepers en Wolthers

De voorzitter deelt mee dat de beantwoording van de (herhaalde) 
vragen van GrL over de Tomin aan wethouder Jaeger klaar is en 
z.s.m. wordt toegezonden.

Wethouder Voorink beantwoordt de vragen van de PvdA over de 
Wet verplichte GGZ. Komende dinsdag is er een 
Raadsinformatiebrief over dit onderwerp in het college en in Q1 
verwacht hij een eerste analyse van de eerste ervaringen te kunnen 
geven.

Voor de beantwoording van de vragen, wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het 
audioverslag op de website bij de vergadering geplaatst.

16. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

17. Mededelingen van en vragen aan 
wethouder Walters

Wethouder Walters geeft een terugkoppeling over de acties die zij 
heeft ondernomen en de gesprekken die zij heeft gevoerd inzake de 
tekorten in de Wmo en Jeugdzorg.
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18. Vooruit- en terugblik regionale 
aangelegenheden

Wethouder Walters beantwoordt de vragen van het CDA over de 
status van het plan voor Suïcidepreventie en van GrL over de 
Jeugdzorg. GrL en de PvdA refereren aan het amendement 
A19/111 ‘Evaluatie open house constructie’, dat in de vergadering 
van 16 oktober 2019 is ingetrokken, nadat de wethouder had 
toegezegd te zoeken naar een vorm om de raad te laten reageren op 
het voorstel in de Regio. 

Voor de beantwoording van de vragen, wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het 
audioverslag op de website bij de vergadering geplaatst.

19. Voorstel PvdA en GrL Nieuwe 
tekorten Jeugdzorg en Wmo

Als eerste geeft de PvdA een toelichting op het voorstel, gevolgd 
door GrL. Verschillende fracties geven aan het eens te zijn met de 
PvdA en Grl. Er is een brede behoefte om eerder te worden 
geïnformeerd.

Wethouder Walters licht toe welke stappen in de tijd vanaf 11 
september zijn genomen. In het algemeen zijn drie stappen te 
onderscheiden: 1e Er wordt iets gesignaleerd. 2e  Daarvan wordt 
een analyse gemaakt. 3e Er wordt een Raadsinformatiebrief 
opgesteld.

Verschillende fracties geven aan een winstwaarschuwing op prijs 
te stellen in de 1e fase. De wethouder geeft aan te hebben gekozen 
voor een zorgvuldige en volledige informatiebrief en vreest dat een 
mededeling in de 1e fase voor verwarring en veel vragen zal 
zorgen. Er wordt gewerkt aan verschillende manieren om de 
informatievoorziening aan de raad te verbeteren, waaronder een 
dashboard dat elk kwartaal zal worden verstuurd.

Wethouder Walters meldt voorts dat er nog onderzoek wordt 
gedaan naar de mogelijkheden voor verdere kostenreductie bij 
Wmo en Jeugd en dat een aantal maatregelen meteen wordt 
uitgevoerd. Desgevraagd door het CDA zegt zij toe de raad te 
informeren over de zaken die al worden uitgevoerd, met name als 
er daarbij iets aan de bestaande uitgangspunten wijzigt (T20/02).


